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P R O T O K Ó Ł   NR  XXXII/2021 

XXXII sesji Rady Miejskiej w Golinie 

17 czerwca 2021 r. 
 

Rada Miejska w Golinie liczy 15 radnych, w obradach wzięło udział 14 radnych. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli: Burmistrz Goliny Mirosław Durczyński, Z-ca Burmistrza 

Goliny Anna Górzna, Skarbnik Goliny Janina Adamczewska i radca prawny Tomasz 

Lisewski. Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 

XXXII sesję Rady Miejskiej w Golinie otworzył o godz. 12:00 Przewodniczący Rady 

Miejskiej Wojciech Wojdyński. Po powitaniu przybyłych podał, że na ustawowy stan 15 

radnych obecnych jest 14 radnych, (nieobecny radny Krzysztof Szymański) w związku  

z czym podjęte uchwały oraz decyzje będą prawomocne. Warunek jest spełniony, obecnych 

jest co najmniej ½ radnych.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Kapturska odczytała klauzulę RODO i poinformowała, że 

zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym obrady sesji są nagrywane  

i transmitowane na żywo.  

Punkt 2 

Radny J. Mirek złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji pkt. 12 tj. podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Golina (projekt 

nr 214) i skierowanie projektu uchwały do ponownego omówienia na komisjach rady. 

Oznajmił, że materiały graficzne do projektu uchwały radni otrzymali dopiero pół godziny 

przed sesją, tak więc radni nie mają pełnej wiedzy do podjęcia obiektywnej i racjonalnej 

decyzji, aby zgodzić się na wydatkowanie publicznych pieniędzy. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego J. Mirka. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

Za głosowało 4 radnych, przeciw - 5 radnych, od głosu wstrzymało się 4 radnych. 
 

Radny W. Grodzki zawnioskował o przeprowadzenie reasumpcji głosowania wniosku 

radnego J. Mirka, ponieważ źle zostały policzone głosy. Głosowało 14 radnych, natomiast  

z przeliczenia głosów wynika, że głosowało 13 radnych. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zarządził reasumpcję głosowania nad wnioskiem 

radnego J. Mirka. 
 

Radny J. Mirek wniósł, aby przewodniczący poddając pod głosowanie jego wniosek 

zaznaczył, że projekt uchwały nr 214 ma zostać skierowany do dalszego omówienia na 

komisjach rady.  
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zapytał się radcy prawnego T. Lisewskiego, czy 

wycofanie projektu uchwały z porządku obrad sesji automatycznie kieruje projekt uchwały do 

omówienia na komisjach rady. 
 

Radca prawny T. Lisewski odpowiedział, że skoro radny zawnioskował o wycofanie projektu 

uchwały z porządku obrad sesji i skierowanie projektu do ponownego omówienia na 

posiedzeniu komisji rady to należy w takim kształcie poddać wniosek pod głosowanie. 
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Przewodniczący Rady W. Wojdyński zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego J. Mirka 

zaznaczając, że dotyczy on wycofania projektu uchwały nr 214 z porządku obrad sesji  

i skierowanie projektu uchwały do ponownego rozpatrzenia na posiedzenie komisji rady.     
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

Za głosowało 4 radnych, przeciw - 5 radnych, od głosu wstrzymało się 4 radnych. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński stwierdził, że obrady XXXII sesji będą przebiegały 

zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad: 
 

1. Otwarcie XXXII sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXI sesji. 

4. Zapytania i wnioski radnych.   

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Goliny.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Golina do Stowarzyszenia Aglomeracja 

Konińska (projekt nr 208).    

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Golina  

w roku szkolnym 2021/2022 (projekt nr 209).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego (projekt nr 210).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej nadania nazwy ulicy w mieście 

Golina (projekt nr 211). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Węglew-Kolonia (projekt nr 212). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę 

Golina (projekt nr 213). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę 

Golina (projekt nr 214). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej  

i ustalenie wysokości bonifikaty (projekt nr 215). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2021 rok (projekt nr 216). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na 

lata 2021 - 2028 (projekt nr 217).  

16. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w I kwartale 

2021 roku.            

17. Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach.  

18. Wolne wnioski i informacje.  

19. Zakończenie XXXII sesji Rady Miejskiej w Golinie. 
 

Punkt 3 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński zawnioskował o przyjęcie protokołu XXXI sesji bez 

odczytywania na sesji i zarządził głosowanie. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 13 radnych. 

Za głosowało 8 radnych, przeciw - 0 radnych, od głosu wstrzymało się 5 radnych. 
 

W związku z powyższym protokół XXXI sesji Rady Miejskiej w Golinie został przyjęty. 
 

Radny W. Grodzki stwierdził, że ponownie zostały źle policzone głosy, ponieważ głosowali 

wszyscy obecni na sesji radni tj. 14, a z przeliczenia głosów kolejny raz wyszedł wynik 13. 
 

Radny J. Mirek zawnioskował o ponowne przeliczenie głosów nad jego wnioskiem. 
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Przewodniczący Rady W. Wojdyński zarządził reasumpcję głosowania nad wnioskiem 

radnego J. Mirka. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 4 radnych, przeciw - 5 radnych, od głosu wstrzymało się 5 radnych. 
 

W związku z powyższym wniosek radnego J. Mirka nie został przyjęty. 
 

Radny W. Grodzki oznajmił, że podczas prostego głosowania wniosku nastąpił bałagan. 

Powiedział, że głosowanie na dzisiejszej sesji uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Gminę Golina nie jest sprawą pilną i projekt uchwały powinien 

zostać szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji rady z udostępnieniem radnym mapy 

poglądowej terenu, na którym znajdują się opisane działki. Stwierdził, że jeżeli dopuści się do 

podejmowania nieprzemyślanych decyzji to zachodzi obawa, że w przyszłości radni będą 

głosować, że "czarne jest białe a białe czarne". 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński powiedział, że każdy z radnych ma prawo do 

podejmowania własnych decyzji, co wyraża w głosowaniu. 
 

Radny J. Mirek stwierdził, że radni dopiero dzisiaj otrzymali mapy do projektu uchwały  

nr 214. 

Punkt 4 

Zapytania i wnioski radnych 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński poinformował, że radni nie złożyli zapytań i wniosków. 
 

Punkt 5 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Następnie burmistrz poinformował, że w rozstrzygniętym przez Zarząd Województwa 

Wielkopolskiego IV edycji konkursie „Aktywna Wieś Wielkopolska” w ramach programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020” tytuł laureata zdobyło sołectwo Spławie, natomiast 

wyróżnienie otrzymało sołectwo Przyjma.  
 

Punkt 6 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Golina do Stowarzyszenia Aglomeracja Konińska był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

M. Majewski, J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr XXXII/199/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie przystąpienia Gminy 

Golina do Stowarzyszenia Aglomeracja Konińska została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Punkt 7 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Golina w roku szkolnym 2021/2022 był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
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Burmistrz Goliny M. Durczyński poinformował, że w roku szkolnym 2020/2021 zostało 

podpisanych 15 umów na dowóz dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych. 
   
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

M. Majewski, J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr XXXII/200/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Golina w roku szkolnym 2021/2022 została jednogłośnie podjęta  

i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Punkt 8 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

M. Majewski, J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr XXXII/201/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie określenia wzoru wniosku 

i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Punkt 9 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej nadania nazwy ulicy w mieście Golina był omawiany podczas wspólnego 

posiedzenia komisji rady.   
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

M. Majewski, J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr XXXII/202/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej nadania nazwy ulicy w mieście Golina została jednogłośnie podjęta  

i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Punkt 10 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Węglew-Kolonia był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.   
 



5 

 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

M. Majewski, J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr XXXII/203/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej w miejscowości Węglew-Kolonia została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Punkt 11 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Golina był omawiany podczas wspólnego 

posiedzenia komisji rady.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 13 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński), przeciw 0 radnych, od głosu wstrzymał się 1 radny 

(M. Majewski). 
 

Uchwała nr XXXII/204/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Gminę Golina została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

Punkt 12 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały nr 214 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Golina, po przeprowadzonym 

głosowaniu nad wnioskiem złożonym przez radnego J. Mirka, pozostał w porządku obrad 

dzisiejszej sesji. 
 

Radna Z. Kasprzak zapytała się, czy gmina ma uregulowane wszystkie płatności  

z właścicielami gruntów, które zostały przejęte na własność gminną. Podjęcie kolejnej 

uchwały wyrażającej zgodę na nabycie nieruchomości przez gminę wiąże się z następnymi 

wydatkami. 
 

Radny J. Mirek poprosił o informację, czy wszyscy właściciele, którzy w latach kadencji 

poprzedniego burmistrza, przekazali gminie działki z przeznaczeniem pod drogi mają 

uregulowane zapłaty. Powiedział, że nie zna jakie korzyści osiągnie gmina poprzez wykup 

wskazanych nieruchomości. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że nie są uregulowane płatności gruntowe 

sprzed 7 i 8 lat. Powiedział, że wykup działek z przeznaczeniem pod drogę gminną pozwoli 

uregulować dojazd do ul. Cyprysowej.   
 

Radny M. Kwaśniewski zapytał się, czy obecnie istnieje możliwość dojazdu ciężkiego 

pojazdu ratowniczego do tamtejszych posesji.  
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Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że obecnie przejazd odbywa się po działkach 

prywatnych.  
 

Radna E. Cieślak stwierdziła, że gmina nie od dziś wykupuje grunty pod drogi i jak do tej 

pory przy podejmowaniu uchwał w tym zakresie nie było tylu pytań i wątpliwości co obecnie 

ma miejsce. 
 

Radny T. Duryński powiedział, że obecnie droga jest prywatna, więc właściciel ma prawo 

zagrodzić przejazd, co spowoduje niemożliwość dojazdu do posesji. Zasadne jest, aby gmina 

wykupiła działki z przeznaczeniem pod drogę gminną. Stwierdził, że dostarczenie radnym 

mapek pół godziny przed sesją nie stanowi żadnego problemu w podjęciu uchwały, ponieważ 

w projekcie uchwały zostały wypisane numery działek i każdy zainteresowany radny mógł 

wcześniej sprawdzić na stronie internetowej Geoportalu miejsce ich położenia.  
 

Radna Z. Kasprzak stwierdziła, że radni zadają pytania, aby uzyskać wyjaśnienia i rozwiać 

pewne wątpliwości. Nie oznacza to, że radni są przeciwni wykupowi działek.  
 

Ze względu na brak dalszych uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący rady 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 9 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, P. Grochociński,  

A. Kapturska, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, K. Substelny, W. Wojdyński), przeciw  

3 radnych (W. Grodzki, Z. Kasprzak, J. Mirek), od głosu wstrzymało się 2 radnych  

(U. Furmaniak, M. Majewski). 
 

Uchwała nr XXXII/205/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Gminę Golina została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

Punkt 13 

Burmistrz Goliny M. Durczyński w odniesieniu do ustalenia wysokości udzielanej bonifikaty 

przy jednorazowej zapłacie poinformował, że nie ma przepisów ustawowych co do wysokości 

bonifikaty.   
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że podczas wspólnego posiedzenia 

komisji radny T. Duryński zawnioskował o ustalenie bonifikaty w wysokości 90% przy 

jednorazowej zapłacie. Następnie przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem 

radnego T. Duryńskiego.  
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14.  

Za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, od głosu wstrzymał się 1 radny, 3 radnych nie 

głosowało. 
 

Radny J. Mirek oznajmił, że zostały źle policzone głosy, ponieważ głosowali wszyscy obecni 

na sesji radni. Zawnioskował więc o przeprowadzenie reasumpcji głosowania. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński wyznaczył radnego J. Mirka do przeliczenia 

oddawanych przez radnych głosów. 
 

Radny J. Mirek nie wyraził zgody, stwierdził że za liczenie głosów odpowiada prezydium 

rady. 
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Przewodniczący Rady W. Wojdyński wyznaczył Wiceprzewodniczącą Rady A. Kapturską do 

przeliczenia głosów. Następnie zarządził reasumpcję głosowania nad wnioskiem radnego  

T. Duryńskiego. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14.  

Za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, od głosu wstrzymał się 1 radny. 
 

W związku z powyższym wniosek radnego T. Duryńskiego został przyjęty. 
 

Następnie przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały  

z wprowadzoną zmianą w wysokości bonifikaty przy jednorazowej zapłacie tj. 90%. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 13 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski, M. Majewski,  

J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński), przeciw 0 radnych, od głosu wstrzymał się 1 radny 

(W. Grodzki). 
 

Uchwała nr XXXII/206/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości zabudowanej i ustalenie wysokości bonifikaty została podjęta i stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Punkt 14 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu na 2021 rok był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.   
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

M. Majewski, J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński). 
 

Uchwała nr XXXII/207/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany budżetu na 2021 

rok została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Punkt 15 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2021 - 2028 był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodniczący zarządził głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, I. Kościelska, M. Kwaśniewski,  

M. Majewski, J. Mirek, K. Substelny, W. Wojdyński). 
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Uchwała nr XXXII/208/2021 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2021-2028 została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Punkt 16 

Radny M. Aniszewski, członek Komisji Rewizyjnej, odczytał protokół Komisji Rewizyjnej  

z przeprowadzonej kontroli w I kwartale 2021 roku, który stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

Punkt 17 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński przypomniał, że na poprzedniej sesji nie było wniosków 

zgłoszonych przez radnych.  

Punkt 18 

Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński w odniesieniu do przyjętej uchwały nr XXXII/205/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Golina powiedział, że 

radni którzy uważają, że uchwała została podjęta niezgodnie z przepisami mają prawo złożyć 

projekt uchwały dotyczący jej unieważnienia. 
 

Radny M. Kwaśniewski zgłosił potrzebę modernizacji stacji uzdatniania wody w Golinie, 

ponieważ coraz częściej zauważalne są niedobory wody w gospodarstwach domowych. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska powiedziała, że także w Spławiu często występują 

przerwy w dostawie wody. Następnie zapytała się kiedy zostanie włączone oświetlenie przy 

lewoskręcie z drogi krajowej nr 92 w kierunku Spławia. 
 

Radny J. Mirek powiedział, że podczas koszenia zieleni w pasie drogowym wzdłuż  

ul. Kusocińskiego zostały zniszczone krzewy miododajne. W związku z tym zapytał się kto 

będzie odpowiadał za dokonane zniszczenia.  
 

Radna I. Kościelska zapytała się, czy został już rozstrzygnięty przetarg na przebudowę drogi 

gminnej Adamów - Przyjma Cegielnia.  
 

Radny J. Mirek zapytał się przewodniczącego rady o przepis prawny, na podstawie którego 

radny może przedłożyć projekt uchwały unieważniający podjętą uchwałę rady. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński odpowiedział, że na podstawie ustawy o samorządzie 

gminnym i statutu gminy każdy radny ma prawo złożyć projekt uchwały. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński udzielił następujących odpowiedzi na zadane przez radnych 

zapytania: 

- odnośnie modernizacji stacji uzdatniania wody w Golinie przypomniał, że na terenie gminy 

znajdują się 3 stacje: Golina, Przyjma i Węglew. Obecnie modernizowana jest stacja 

uzdatniania wody we Węglewie. Natomiast w Golinie planowana jest rozbudowa stacji  

o jedną studnię, wcześniej należy opracować dokumentację projektową. Gminne zadanie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę realizowane jest przez Spółkę Zakład Usług Wodnych  

w Koninie, obiecał więc zgłosić do zakładu problemy z dostarczaniem wody, 

- w sprawie koszenia zieleni w pasie drogowym przy ul. Kusocińskiego przypomniał, że ulica 

jest drogą powiatową. Sprawdzi więc kto jest odpowiedzialny za uszkodzenie krzewów 

miododajnych. Następnie podziękował mieszkańcom, którzy podlewają i dbają o stan 

drzewek i krzewów miododajnych, 

- poinformował o wynikach przetargu na wykonanie przebudowy dróg gminnych w Spławiu  

i Przyjma Cegielnia obręb Adamów. W przedmiotowym postępowaniu przetargowym 

wpłynęły 2 oferty, z których została wybrana najkorzystniejsza złożona przez firmę  
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TRANS-SPILI Sp. z o.o. Licheń Stary, ul. Graniczna 18a na kwotę brutto 293 208,63 zł. Na 

realizację zamówienia zaplanowana była kwota w wysokości 343 504,31 zł brutto.  

Następnie burmistrz poinformował, że w ramach postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego pn. "Dostawa średniego wozu bojowego wraz ze sprzętem ratowniczo-gaśniczym 

dla jednostki OSP w Węglewie" wpłynęły 3 oferty: Stolarczyk Mirosław Technologia 

Pożarnicza, ul. Ks. P. Ściegiennego 268A, 25-116 Kielce (kwota brutto 929 800,00 zł), Moto-

Truck Sp. z o.o. ul. Ks. P. Ściegiennego 270, 25-116 Kielce (kwota brutto 784 740,00 zł)  

i Przedsiębiorstwo Specjalistyczne "bocar" Sp. z o.o. Korwinów, ul. Okólna 15, 42-263 

Wrzosowa (kwota brutto 755 958,00 zł).      
 

Radna I. Kościelska zapytała się, czy protokoły z kontroli Komisji Rewizyjnej muszą być 

odczytywane podczas sesji, skoro radni otrzymują protokoły i mogą się z ich treścią 

odpowiednio wcześniej zapoznać. 
 

Radca prawny T. Lisewski odpowiedział, że należy poddać pod głosowanie wniosek, aby 

protokół nie był odczytywany. 
 

Przewodniczący Rady W. Wojdyński poinformował, że w związku z uwagami zgłaszanymi 

przez radnego J. Mirka odnośnie omawiania projektów uchwał podczas komisji zwoływanych  

w tym samym dniu co sesja rady, kolejne posiedzenia komisji będą odbywać się w innym 

terminie niż sesja. 
 

Radny J. Mirek oznajmił, że nie ma zastrzeżeń odnośnie posiedzeń komisji w tym samym 

dniu co sesja. Jedynie chce, aby posiedzenia rady realizowane były z zaplanowanym 

porządkiem obrad, a sprawy omawiane były zwięźle i na temat. 
 

Radny M. Majewski zgłosił, że na ul. Rubinowej przy cmentarzu w Kawnicach występuje 

głębokie zaniżenie w drodze, które uniemożliwia przejazd. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że droga zostanie naprawiona. Następnie 

przekazał, że wpłynęła odpowiedź z Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

Zarząd Zlewni w Kole w sprawie oczyszczenia i udrożnienia cieku wodnego Strugi 

Kawnickiej. Z pisma wynika, że w 2021 roku przedsięwzięcie nie zostanie wykonane, jednak 

wniosek został zaakceptowany do realizacji w późniejszym czasie po opracowaniu 

dokumentacji kosztorysowej.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska zapytała się kiedy zostanie rozpoczęta budowa 

chodnika w Spławiu.   
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że zadanie do wykonania zostało zlecone 

Spółce ZGKiM w Golinie.     
 

Przewodniczący Zarządu Os. Starówka zapytał się, czy dojazd do nowo wybudowanych 

marketów w Golinie będzie zorganizowany od strony ul. Targowej. Powiedział, że droga ta 

nie jest dostosowana do ciężkiego tonażu oraz wzmożonego ruchu samochodów.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że gmina wniesie do właściciela marketu  

o dofinansowanie do wykonania poszerzenia i zmianę nośności drogi na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Poniatowskiego w kierunku Goliny Kolonia. 
 

Przewodniczący Zarządu Os. Starówka poprosił o wymalowanie przejścia dla pieszych na  

ul. Cmentarnej przy dawnym skupie zboża. 
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Przewodniczący Rady W. Wojdyński odczytał pismo od mieszkańców Węglewskich 

Holendrów w sprawie wyremontowania drogi gminnej nr 472048, które stanowi załącznik nr 

15 do protokołu. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że przytoczona w piśmie droga została już 

wyremontowana. 

Punkt 19 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej W. Wojdyński 

podziękował wszystkim zebranym za przybycie i zamknął o godz. 13:40 obrady XXXII sesji 

Rady Miejskiej w Golinie. 
 

 
 

 

 

Protokołowała                  Przewodniczył 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Jolanta Piasecka  

                           Wojciech Wojdyński 


